
Referat til beboermøde den 20/03/2023 
Formand Saad er dirigent  
Stemmetælleren Carsten og Martin fra Vibo  
Referent Raghida fra bestyrelsen  
Tilstede udover bestyrelsen: ca. 8 beboere 
 
_ Kasper, Birgul og Livia fra Nørrebro bryggerne fortalte lidt om deres arbejde i 
kvarteret og deres formål at støtte unge og familier i boligområde. Nye aktiviteter til 
de unge er der fokus på og der vil blive hængt opslag på opgangen til de 
interesserede  
 
_fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning  
Det har været et stille år og bestyrelsen har ikke noget at tilføje yderligere end den 
mundtlige udtalelse fra Saad. 
 
_ Det er ingen indsendte forslag fra beboere. 
 
_Regnskabet er udført for afdelingen og pga stigende energipriser vil der 
forekomme en huslejestigning på 3,9% fra 1 juli 2023 
 
Varmecentralen skal renoveres fra 1 juli 2023 – Beboerne vil blive påvirket i et 
omfang, men nærmere info sendes ud til den tid. 
 
Budgettet er godkendt. 
 
_ Alaa Kanawati og Sultan Mahmood er genvalgt som bestyrelsesmedlem 
Suppleanter Kafi og Asif  
_ Eventuelt: Information omkring det ”nye” internet afventes fra Dansk kabeltv som 
står for indgravning af kabler osv.  
  
 


